
O B E C   S U Č A N Y

ZÁPISNICA  ZO ZASADNUTIA 

RIADNEHO OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA

konaného dňa 06.11.2014

v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch



Zápisnica z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,

ktoré sa konalo dňa 06.11. 2014 v RKD  v Sučanoch

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v  Robotníckom

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD.

P r í t o m n os ť   n a     z   a     s     a     d n u   t í :

Funkcionári OcÚ:

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc. -   starosta obce 

2. Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu

3. Ing. Vladimír Plžik -   hlavný kontrolór obce

4. Anna Ferková -   zapisovateľka

P o s l a n c i :   

 

1. MUDr. Richard Koyš 

2. PhDr. Miloš Bella  

3. Mgr. Veronika Ďaďová 

4. Martin Rybár (ospravedlnený)

5. Jaroslav Makovník 

6. MUDr. Igor Konvit (ospravedlnený)

7. Katarína Miháliková 

8. Ing. Ján Jamriška  

9. Miroslav Miert 

10. Mgr. Lenka Orelová 

11. JUDr. Mgr. Peter Belica 

Hostia:  

- viď prezenčná listina



P r o g r a m :

1. Otvorenie

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice

3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení OZ Sučany 

5. Návrh dodatku č. 3 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl  a školských

zariadení zriadených na území obce Sučany 

6. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 2/2012  o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné

odpady 

7. Návrh VZN Obce Sučany o miestnych daniach 

8. Návrh na zmenu rozpočtu obce v roku 2014 

9. Návrh rozpočtu obce na roky 2015 a návrh viacročného rozpočtu obce na r. 2015-2017 

10.  Predaj, prenájom a vypožičanie nehnuteľného majetku obce, nebytové priestory (pozemky ČOV  

  Sučany-Hradiská, Anton Matula, Ing. Ján Jámriška, Sučianka, ZO JDS, Futbalový oddiel Tatran Sučany,   

  Kolkársky klub Tatran Sučany, TJ Tatran Sučany stolnotenisový oddiel) 

11. Informácia o postupe prác na dôležitých stavbách v obci 

12.Rôzne 

13.Slávnostné ukončenie volebného obdobia 



O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a 

JUDr. Jozef Petráš, CSc., starosta obce otvoril zasadnutie riadneho zasadnutia obecného

zastupiteľstva. Privítal prítomných poslancov (Ing. Jamriška, p. Miert, PhDr. Bella, p.

Makovník, p. Miháliková, JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová), otvoril

zasadnutie riadneho obecného zastupiteľstva. 

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení písomnou

pozvánkou, ktorá bola zverejnená na úradnej tabuli, web-stránke obce a obecnom rozhlase.  

Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: JUDr. Mgr. Belica, p. Makovník.

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení  - JUDr. Mgr. Belica, p. Makovník:

Za: 8 (Ing. Jamriška, p. Miert, PhDr. Bella, p. Makovník, p. Miháliková, JUDr. Mgr. Belica,

Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová)

Proti: 0

Zdržal sa: 0 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: PhDr. Bella, p. Miert.

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení PhDr. Bella, p. Miert:

Za: 8 (Ing. Jamriška, p. Miert, PhDr. Bella, p. Makovník, p. Miháliková, JUDr. Mgr. Belica,

Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová)

Proti: 0

Zdržal sa: 0 

Zápisom bola poverená p. Ferková.

S c h v á l e n i e    p r o g r a m u

p. starosta sa opýtal, či má niekto doplnenie navrhnutého programu.

PhDr. Bella navrhol doplniť bod Rôzne o informácie z komisií.



Ekonomická komisia navrhla doplniť bod „Odmena hlavnému kontrolórovi“ ako bod 8 s tým,

že číslovanie následných bodov bude posunuté.

p. prednosta uviedol, že je potrebné prerokovať:

- autoremedúru uznesenia OZ – zmenu čerpania rezervného fondu ako bod 10.

- odpísanie pohľadávky Severoslovenských tehelní ako bod 11.

- vyradenie osobného automobilu Citroen Berlingo z majetku obce – ako bod 12.

Hlasovanie schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva s jeho doplnkami :

Za: 8 (Ing. Jamriška, p. Miert, PhDr. Bella, p. Makovník, p. Miháliková, JUDr. Mgr. Belica,

Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová)

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Kontrola plnenia uznesení OZ Sučany

p. prednosta skonštatoval, že prijaté uznesenia sa darí plniť priebežne, úlohy sú splnené.

Poďakoval Mgr. Belicovej, právnej zástupkyni obce, za pomoc pri riešení záležitostí obce –

zmlúv, VZN, právnych noriem, vecných bremien a doporučil v uvedenej spolupráci

pokračovať. 

Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil.

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie plnenie uznesení predchádzajúceho zastupiteľstva.

Návrh dodatku č. 3 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl

 a školských zariadení zriadených na území obce Sučany 

p. prednosta informoval, že uvedený materiál bol zverejnený obvyklým spôsobom na úradnej

tabuli a web-stránke obce. Poslancom bol materiál zaslaný v predstihu v elektronickej

podobe. Skonštatoval, že voči návrhu uvedeného dodatku neboli vznesené žiadne námietky

ani pripomienky.

Rozprava: Ing. Plžik



Ing. Plžik uviedol, že obec nemá s týmto problém. Týka sa to viac tých obcí a miest, ktoré

majú viac základných a materských škôl. Upozornil, že vzhľadom na zmenu rozpočtu v

položke MŠ bude potrebné  upraviť VZN o dotáciách na dieťa v MŠ na rok 2014 ešte tento

rok na 1. zasadnutí OZ po voľbách tak, aby uvedené bolo  v súlade s platnou legislatívou.

Hlasovanie za schválenie dodatku č. 3 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a

prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území obce Sučany:

Za: 7 (Ing. Jamriška, p. Miert, PhDr. Bella, p. Makovník, p. Miháliková, JUDr. Mgr. Belica,

Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Na zasadnutie OZ sa dostavil MUDr. Koyš.

Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 2/2012  o miestnom poplatku za komunálne odpady a

drobné stavebné odpady 

p. prednosta informoval, že návrh dodatku bol zverejnený v zmysle zákona na úradnej tabuli a

web-stránke obce Sučany. Poslancom bol zaslaný v elektronickej podobe. Voči návrhu neboli

vznesené žiadne pripomienky. Skonštatoval, že náklady za odpady sa zvýšili o 40 %. Zmenila

sa firma, ktorá prevádzkuje skládku Prefy, cena je o čosi vyššia. Zvýšili sa náklady na odvoz

odpadu, nakoľko vo vykonanom verejnom obstarávaní boli vysúťažené iné, vyššie ceny za

zber, odvoz a likvidáciu odpadu. Podľa návrhu sa zvyšuje poplatok občanom na 17 €/osoba,

no aj tak náklady na odvoz odpadu nebudú pokryté a bude potrebné ich vykryť z rozpočtu

obce sumou cca 25 tis. €.

Rozprava: JUDr. Mgr. Belica, p. Miert, PhDr. Bella, p. Makovník

JUDr. Mgr. Belica uviedol, že občanom sa zvýšenie poplatku za odvoz komunálneho odpadu

nebude páčiť.

p. Miert uviedol, že uvedený poplatok platia iba osoby prihlásené na trvalý pobyt. Tí, ktorí nie

sú prihlásení, prerábajú v obci domy a za odvoz odpadu neplatia. Je potrebné hľadať rezervy,

aby obyvatelia s trvalým pobytom v obci neplatili aj za tých, ktorí vlastnia nehnuteľnosti a k



pobytu nie sú prihlásení. 

JUDr. Mgr. Belica uviedol, že nie je možné prinútiť občana, aby sa prihlásil na trvalý pobyt v

obci. 

PhDr. Bella uviedol, že členovia komisie súhlasili so zvýšením poplatku zo súčasných 14 € na

17 €. Dodal, že v minulosti sa za odvoz skla a plastov neplatilo. Po novom verejnom

obstarávaní sa za vývoz týchto komodít platí. Objem odpadu sa navyšuje jarnou a jesennou

očistou obce, celoročným vývozom odpadu z cintorína.  Pre obec by bolo najlacnejšie, keby

mala vlastné vozidlo na vývoz komunálneho odpadu. Taktiež je potrebné vyvolať jednanie s f.

Eba Sučany a triediť biologický odpad, čo najviac separovať, prípadne zriadiť vlastnú

skládku. 

MUDr. Koyš sa opýtal, či zmluva na odvoz odpadu je uzavretá na 2 roky a platí sa za objem

odpadu. Opýtal sa na možnosť jej výpovede. 

p. prednosta potvrdil, že je uzavretá na dva roky a platí sa za tonu odpadu.

MUDr. Koyš uviedol, že obec platí rovnako za separovaný aj neseparovaný odpad, za

triedený odpad by mala dostať peniaze späť.

Ing. Plžik skonštatoval, že zmluva je uzatvorená na 2 roky. 

p. Makovník skonštatoval, že keby obec nemala zriadený zberný dvor, bol by vývoz

komunálneho odpadu ešte drahší. 

p. prednosta odpovedal, že zberný dvor je zriadený pre občanov, aby neboli v obci divoké

skládky. Ak privezie do zberného dvora odpad cudzí občan, alebo občan obce odpad nad

rámec VZN, doplatí 10 €, zamestnanci robia fotodokumentáciu a spisujú množstvo odpadu. 

p. Miert požiadal o písomné oznámenie konkrétnych počtov obyvateľov, ktorí nemajú trvalý

pobyt v obci a platia poplatky za komunálny odpad.

Hlasovanie za prijatie dodatku č. 1 k VZN č. 2/2012    o miestnom poplatku za komunálne



odpady a drobné stavebné odpady 

Za: 7 (Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. Miháliková, JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, Mgr.

Ďaďová, MUDr. Koyš)

Proti: 2 (p. Miert, p. Makovník)

Zdržal sa: 0

Návrh VZN Obce Sučany o miestnych daniach  

p. prednosta informoval, že návrh VZN bol zverejnený obvyklým spôsobom na úradnej tabuli

a web-stránke obce. Poslancom bol zaslaný v elektronickej podobe. 

Rozprava: JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová

JUDr. Mgr. Belica uviedol, že dopad zmeny VZN na fyzické i právnické osoby je minimálny.

Do budúcna je potrebné došetriť v rámci obce daň z ubytovania. 

Ing. Plžik informoval o metodickom usmernení ohľadom prechodného ubytovania. Je

potrebné, aby to bolo spravodlivé a objektívne. 

Mgr. Orelová uviedla, že je potrebné doriešiť prechodné ubytovanie a daň z ubytovania. 

Hlasovanie za VZN obce Sučany o miestnych daniach:

Za: 7 (Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. Makovník, JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, Mgr.

Ďaďová, MUDr. Koyš)

Proti: 0

Zdržal sa: 2 (p. Miert, p. Miháliková)

Odmena hlavnému kontrolórovi

Ekonomická komisia navrhla vyplatenie odmeny hlavnému kontrolórovi vo výške 30 % súčtu

platov za obdobie júl-november 2014.

Rozprava: JUDr. Mgr. Belica



JUDr. Mgr. Belica skonštatoval uznesenie ekonomickej komisie.

Hlasovanie za schválenie odmeny hlavnému kontrolórovi vo výške 30 % súčtu platov za

mesiace júl – november 2014:

Za: 8 (PhDr. Bella, p. Makovník, JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová, MUDr.

Koyš, p. Miert, p. Miháliková)

Proti: 0

Zdržal sa: 1 (Ing. Jamriška)

Autoremedúra použitia rezervného fondu

p. prednosta informoval, že materiál bol poslancom doručený v písomnej podobe. 

Bola navrhnutá autoremedúru uznesenia 5/2014 C/11 z 18.6.2014 použitie rezervného fondu 
nasledovne:
Z pôvodného znenia: Použitie rezervného fondu vo výške 70 000 ,- na kapitálové výdavky v 
roku 2014 nasledovne:
- na kúpu nehnuteľnosti vo výške 25 000,- € /kúpa domu na ul. Pri Váhu, vysporiadanie 
pozemkov na ul. Ď. Langsfelda, pri cintoríne ap./
na prípravnú a projektovú dokumentáciu 4 000,- € /súvisiacu s premiestnením obytných 
kontajnerov a ich umiestnenie na ul. Pri Váhu/, na rekonštrukciu existujúcich obytných 
kontajnerov súvisiacu s ich premiestnením na ul. Pri váhu sumu 6 000,-€
na opravu mostu ponad Váh z dôvodu mimoriadneho havarijného stavu sumu 35 000,-€
na nové znenie:
kúpu nehnuteľnosti vo výške 25 000,- € /kúpa domu na ul. Pri Váhu,
vysporiadanie pozemkov na ul. Ď. Langsfelda, pri cintoríne ap./
prípravnú a projektovú dokumentáciu 1 000,- € /súvisiacu s premiestnením
obytných kontajnerov a ich umiestnenie na ul. Pri Váhu/,
rekonštrukciu existujúcich obytných kontajnerov súvisiacu s ich premiestnením
na ul. Pri váhu sumu 6 000,- €
opravu mostu ponad Váh z dôvodu mimoriadneho havarijného stavu sumu 35 000,-€
kúpu elektrického sporáka pre ŠJ MŠ sumu 3 000,- €

Hlasovanie za schválenie autoremedúry použitia rezervného fondu:

Za: 9 (Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. Makovník, JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, Mgr.

Ďaďová, MUDr. Koyš, p. Miert, p. Miháliková)

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Odpísanie pohľadávky Severoslovenských tehelní



p. prednosta uviedol, že podkladový materiál bol prítomným zaslaný v elektronickej podobe. 
Jedná sa o odpísanie pohľadávky z dane z nehnuteľnosti voči Severoslovenským tehelniam a. 
s. Žilina v likvidácií, v celkovej výške 14952,65 € vzniknutej na základe výmerov z rokov 
1996 až 2006 z dôvodu Rozhodnutia OS Žilina o zrušení konkurzného konania po splnení 
rozvrhového uznesenia.

Rozprava: Do rozpravy sa nikto neprihlásil.

Hlasovanie za prijatie uznesenia k odpísaniu pohľadávky Severoslovenských tehelní, a.s.

Žilina:

Za: 9 (Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. Makovník, JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, Mgr.

Ďaďová, MUDr. Koyš, p. Miert, p. Miháliková)

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Vyradenie osobného automobilu Citroen Berlingo

p. prednosta informoval, že automobil Fiat Doblo bude presunutý na OHZ za účelom prevozu

techniky na kosenie. Automobil Citroen Berlingo bol navrhnutý na vyradenie s tým, že bude

vyradený spôsobom priameho predaja v zostatkovej cene 1.749 €.

Mgr. Belicová uviedla, že je potrebné stanoviť fixnú cenu a spôsob predaja.  Odpredaj

zrealizovať verejnou obchodnou súťažou.

Ing. Plžik uviedol, že zámer je potrebné zverejniť na internete a úradnej tabuli. Cena bude

stanovená dohodou, minimálna cena by mohla byť na úrovni zostatkovej ceny, ktorá je  1.749

€.

Hlasovanie za prijatie uznesenia k vyradeniu automobilu Citroen Berlingo:

Za: 7 (Ing. Jamriška, p. Makovník, JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert,

p. Miháliková)

Proti: 0

Zdržal sa: 1 (Mgr. Ďaďová)

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella.



Návrh na zmenu rozpočtu obce v roku 2014 

Ing. Plžik prečítal stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu zmeny rozpočtu obce na r. 2014, v

ktorom konštatuje, že k vyššie uvedenému nemá výhrady.

Mgr. Orelová prečítala stanovisko ekonomickej komisie k zmene rozpočtu obce Sučany na r.

2014.

Mgr. Ďaďová naniesla požiadavky kultúrnej komisie. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia k   zmene rozpočtu obce Sučany na r. 2014: 

Za: 8 (Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška, p. Makovník, JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, MUDr.

Koyš, p. Miert, p. Miháliková)

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella.

Návrh rozpočtu obce na roky 2015 a návrh viacročného rozpočtu obce na r. 2015-2017 

p. prednosta informoval, že materiál je pripravený ako podklad pre budúce obecné

zastupiteľstvo. Bol zverejnený obvyklým spôsobom, zaslaný poslancom v elektronickej

podobe. 

Ing. Plžik predniesol stanovisko hlavného kontrolóra. Skonštatoval, že návrh rozpočtu je

zverejnený v súlade so zákonom, je vypracovaný zodpovedne, v oblasti príjmov mierne

optimisticky s vyhliadkou na r. 2016. 

Mgr. Orelová  skonštatovala, že ekonomická komisia doporučuje rozpočet schváliť. 

Rozprava: JUDr. Mgr. Belica

JUDr. Mgr. Belica sa opýtal hlavného kontrolóra, v stanovisku 2010-2014 sú uvedené

podrobné príjmy a výdavky. Čo sa týka príjmov, skutočnosť reálnych príjmov bola nižšia ako

v skutočnosti. Recipročne percentuálny spôsob čerpania výdavkov v minulosti bol vyšší ako v



súčasnosti. Čo je dôvodom rozdielu príjmov a výdavkov. Je to zmenou rozpočtu počas roka,

alebo v súčasnosti sa hospodárnejšie čerpajú výdavky a efektívnejšie vyberajú príjmy?

Rozpočet vzbudzuje dojem, že obec sa uberá správnym smerom.

Ing. Plžik odpovedal, že podstatné sú bežné príjmy a výdavky. Potvrdil zlepšenie

hospodárenia obce v posledných rokoch.

p. Ligáčová skonštatovala, že obec má dobré hospodárenie.

Hlasovanie za schválenie rozpočtu obce na rok 2015:

Za: 9 (Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška, p. Makovník, JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, MUDr.

Koyš, p. Miert, PhDr. Bella, p. Miháliková)

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie rozpočet obce na r. 2016 a 2017.

p. starosta poďakoval poslancom, ktorí sa zúčastnili na porade pri príprave rozpočtu obce, ako

aj za jednohlasný konsenzus prijatia rozpočtu obce na r. 2015.

Predaj, prenájom a vypožičanie nehnuteľného majetku obce, nebytové priestory

(pozemky ČOV Sučany-Hradiská, Anton Matula, Ing. Ján Jamriška, Sučianka, ZO JDS,

Futbalový oddiel Tatran Sučany, Kolkársky klub Tatran Sučany, TJ Tatran Sučany

stolnotenisový oddiel) 

Pozemky ČOV Sučany-Hradiská

p. prednosta informoval, že spracovaný materiál bol zverejnený a zaslaný poslancom v

elektronickej podobe. 

Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil

Hlasovanie za prijatie uznesenia:

Za: 7 (Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert, PhDr. Bella, p.



Miháliková)

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Belica, Ing. Jamriška.

Prenájom nebytových priestorov (pivnica RKD) Antonovi Matulovi

p. prednosta informoval, že zámer prenájmu bol zverejnený obvyklým spôsobom. Materiál

bol poslancom doručený elektronicky.

Hlasovanie za prijatie uznesenia:

Za: 8 (Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert, PhDr. Bella, p.

Miháliková, JUDr. Mgr. Belica)

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška.

Prenájom priestorov Sučianka

p. prednosta informoval, že zámer bol zverejnený obvyklým spôsobom, materiál bol doručený

poslancom elektronicky. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia:

Za: 8 (Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert, PhDr. Bella, p.

Miháliková, JUDr. Mgr. Belica)

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška.

Výpožička zasadačky RKD šachovému oddielu v zast. Ing. Jánom Jamriškom 

Hlasovanie za prijatie uznesenia:

Za: 8 (Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert, PhDr. Bella, p.

Miháliková, JUDr. Mgr. Belica)

Proti: 0

Zdržal sa: 0



Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška.

Klub dôchodcov

Hlasovanie za prijatie uznesenia:

Za: 8 (Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert, PhDr. Bella, p.

Miháliková, JUDr. Mgr. Belica)

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška.

Kolkársky klub Tatran Sučany

Futbalový oddiel Tatran Sučany

TJ Tatran Sučany, Stolnotenisový oddiel 

p. prednosta informoval o príprave zmlúv o výpožičke s vyšpecifikovaním jednotlivých

priestorov pre jednotlivé kluby. 

Rozprava: p. Makovník

p. Makovník sa opýtal na 2 betónové garáže na novom ihrisku.

p. prednosta povedal, že tieto sú v majetku obce, na starom ihrisku bude doplnená 1

prefabrikovaná garáž.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje uzatvorenie zmluvy o výpožičke

uzatvorenej medzi Obcou Sučany a Futbalovým oddielom TJ Tatrany Sučany s doplnením

textu v bode 15/a „(spolu s príslušenstvom: oplotenie, brána, jeden kus prefabrikovanej garáže)“:

Za: 9 (p. Makovník, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert, PhDr. Bella, p. Miháliková, Ing.

Jamriška, JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Ďaďová)

Proti: 0

Zdržal sa: 0



Hlasovanie za schválenie zmluvy o výpožičke uzatvorenej medzi Obcou Sučany a TJ Tatran

Sučany, Stolnotenisovým oddielom: 

Za: 8 (p. Makovník, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert, PhDr. Bella, p. Miháliková, Ing.

Jamriška, JUDr. Mgr. Belica)

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Počas hlasovania chýbala Mgr. Ďaďová.

Kolkársky klub Tatran Sučany

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje zmluvu o výpožičke uzatvorenej

medzi Obcou Sučany a Kolkárskym klubom Tatran Sučany:

Za: 8 (Ing. Jamriška, p. Makovník, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert, PhDr. Bella, p.

Miháliková, JUDr. Mgr. Belica)

Proti: 0

Zdržal sa: 1 (Mgr. Ďaďová)

Vyradenie notebookov

Mgr. Orelová prečítala stanovisko ekonomickej komisie. Poslanci zobrali na vedomie

informáciu o vyradení, pričom o spôsobe likvidácie rozhodne v zmysle zásad hospodárenia s

majetkom obce starosta obce.

Správy Základnej školy SNP Sučany a Materskej školy Sučany o výchovno-vzdelávacej

činnosti

Hlasovanie za prijatie uznesenia k správe o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ:

Za: 9 (Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška, p. Makovník, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert,

PhDr. Bella, p. Miháliková, JUDr. Mgr. Belica)

Proti: 0

Zdržal sa: 0



Hlasovanie za prijatie uznesenia k správe o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ:

Za: 9 (Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška, p. Makovník, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert,

PhDr. Bella, p. Miháliková, JUDr. Mgr. Belica)

Proti: 0

Zdržal sa: 0

Informácia o postupe prác na dôležitých stavbách v obci 

p. prednosta informoval o riešení opravy mosta, odstránenia závad na Vrútockej ul. v

spolupráci s Váhostavom, riešení ryhy po prekládke plynu.

Správy o činnosti komisií

Mgr. Orelová informovala, že zápisnica z ekonomickej komisie bola rozposlaná poslancom

elektronicky.

Mgr. Ďaďová informovala o činnosti kultúrnej komisie, príprave vianočných trhov, koncerte

Nedvědovcov, príprave koncertu Lenky Filipovej. Uviedla, že boli zakúpené stoličky pre

Klub dôchodcov a je potrebné zakúpiť 50 ks stoličiek do RKD.

p. Miháliková informovala, že zápisnica zo zasadnutia sociálnej komisie bola poslancom

zaslaná v elektronickej podobe.

p. Miert informoval o činnosti stavebnej komisie, ktorá riešila zjednosmernenie ulice

Fučíkovej, žiadosť p. Róberta Špirku, rozšírenie cintorína. 

JUDr. Mgr. Belica informoval, že zápisnica z komisie bola rozposlaná v elektronickej forme.

Komisia riešila doplnenie VZN č. 1/2005 o doplnenie živých vecí ako zdrojov hluku,

uzatvorenie areálu ZŠ.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje zadanie úlohy prednostovi OcU na

predložení novely VZN, ktorou by bol doplnený čl. VI čl. 4 VZN 1/2005 tak, aby medzi

zdroje hluku boli zahrnuté fyzické osoby:

Za: 9 (Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška, p. Makovník, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert,



PhDr. Bella, p. Miháliková, JUDr. Mgr. Belica)

Proti: 0

Zdržal sa: 0

PhDr. Bella informoval o činnosti komisie životného prostredia a komisie bytovej. Zápisnica

bola zaslaná poslancom elektronicky. Riešila presťahovanie obytných buniek, kanalizáciu a

dosadenie zelene f. Ekofit.

Ing. Bencová informovala o príprave akcie, ktorú poriada Živena v klube dôchodcov. Opýtala

sa na činnosť záhradníka na údržbu zelene v obci. 

p. prednosta odpovedal, že na uvedenú činnosť bol prijatý zamestnanec na základe zmluvy o

dielo do 30.11.2014.

Ing. Bencová upozornila, že i napriek prijatému VZN predvolebné plagáty visia i na miestach,

ktoré na to nie sú určené. 

Prítomní sa dohodli na ich odstránení. 

 JUDr. Mgr. Belica uviedol, že bolo vyčlenených 5 miest na umiestnenie volebných plagátov.

Porušením VZN došlo k priestupku.

Rôzne

Prítomní sa dohodli na spoločnej návšteve MUDr. Konvita vzhľadom k jeho dlhodobej PN.

p. Makovník požiadal o riešenie spevnenej plochy povrchu cesty Stará Hradská. 

p. prednosta odpovedal, že toto bude možné riešiť pri úprave cesty pri Váhu. 

p. starosta predniesol príhovor k prítomným poslancom, v ktorom zhrnul prácu poslancov,

komisií, počas celého volebného obdobia

Záver



Nakoľko nebolo viac bodov jednaní, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie

OZ ukončil.

Overovatelia zápisnice:       ..........................................           ........................................

                                               PhDr. Miloš Bella Miroslav Miert

                                     

....................................                  .......................................

                                              Mgr. Vladimír Olbert JUDr. Jozef Petráš, CSc.

                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce

                                  ....................................

    Anna Ferková

                          zapisovateľka       


